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PROTOKÓŁ Nr XIX/2016 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 11 stycznia 2016 r. 

 
 
Ustawowa liczba radnych                                  14  
Liczba radnych obecnych na sesji                       9 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie               930 
 
Radni obecni na sesji  
 
1. Ciapała Jacek 
2. Fogiel Rafał 
3. Gaik Sebastian 
4. Kuczyński Ireneusz 

  5. Ratajczyk Jan                                                                                                                                                                                                                                  
  6. Stobiecki Adam    
  7. Szczur  Sławomir                                                                                                                                              
  8. Warmus Włodzimierz   
  9. Włóka Mirosław                                                                                              

 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli  
  

  1. Skarbnik Gminy Sulejów                                         Czesław Pacan   
  2. Kierownik referatu ogólno – organizacyjnego Urzędu Miejskiego                       
                                                                                        Ilona Zawisza 
                                                               
                           

 
P u n k t 1 

 
Otwarcia XIX sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie oraz pozostałe 
osoby uczestniczące w obradach sesji.  
 
                                       
Na podstawie listy obecności z sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                
Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 9 radnych, więc Rada 
Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
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P u n k t 2 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
Porządek obrad został przyjęty przez radnych w głosowaniu 
jawnym. 
 
za                                9                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między    
      sesjami. 
4.   Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej                        
      w Sulejowie do reprezentowania Rady Miejskiej w Sulejowie przed     
      Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Łodzi. 
 5.  Interpelacje radnych. 
 6.  Wnioski, zapytania i informacje. 
 7.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
 8.  Zakończenie obrad. 
  

P u n k t 3 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie              
między sesjami. 

 
Kierownik referatu ogólno – organizacyjnego Pani Ilona Zawisza przedstawiła 
informację o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między 
sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Adam Stobiecki zapytał, czy są pytania co do 
przedstawionej informacji. 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
Stwierdził, iż informacja dotycząca nieruchomości lokalowej – pomieszczenia 
biurowego o powierzchni 24,75 m2  w budynku komunalnym położonym                          
w Sulejowie przy ulicy Górnej 15 jest niepełna.  
Zapytał, komu użyczono to pomieszczenie biurowe. 
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Radny 
Sebastan Gaik 
Zapytał, na czym polegają negocjacje z Miejskim Zakładem Komunalnym             
w sprawie zamontowanych lamp. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Poprosił o informację, od kiedy zaczęła się akcja zima. 
 
Kierownik  
Ilona Zawisza 
Odpowiedziała, że nie zna szczegółów, ponieważ  przedstawiła tylko informację      
i nie może się wypowiedzieć, gdyż nie ma takiej wiedzy, zapewniła, że  poprosi 
pracowników i udzielą odpowiedzi na zadane pytania po przerwie. 
 

P u n k t 4 
 
 

Przewodniczący Rady Pan Adam Stobiecki przedstawił informację              
z dnia 31 grudnia 2015 r. o rezygnacji z mandatu radnego                                 

Pana Zygmunta Milerowskiego. 
 

Przewodniczący powiedział, że to jest decyzja ostateczna Pana Zygmunta 
Milerowskiego i z chwilą złożenia przez niego pisma nie jest już radnym. Komisarz 
wyborczy w Piotrkowie Tryb. w ciągu 14 dni wygasi oficjalnie mandat radnego       
i uruchomi procedurę wyborów uzupełniających. 
 
 

Przewodniczący Rady Pan Adam Stobiecki przedstawił pismo 
grupy radnych z dnia 05 stycznia 2016 r. o niezwłoczne zwołanie  

               sesji Rady Miejskiej  w sprawie podjęcia uchwały w sprawie: 
               

upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulejowie  
do reprezentowania Rady Miejskiej w Sulejowie przed WSA, w sprawie 
zaskarżenia do WSA w Łodzi, rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody 

Łódzkiego z dnia 09.12.2015 r., w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały 
Nr XVI/127/2015 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 30 października 2015 r.  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrz Sulejowa. 
 
Sprecyzował powód zwołania sesji – powiedział, że jeżeli wniosek składa 
przynajmniej ¼ rady, jest zobowiązany zwołać sesję. Materiały zostały wcześniej 
dostarczone wszystkim radnym. 
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Przewodniczący Rady Pan Adam Stobiecki przedstawił projekt uchwały    
w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulejowie  
do reprezentowania Rady Miejskiej w Sulejowie przed Wojewódzkim 

Sądem Administracyjnym w Łodzi. 
 
 

Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
jawnym. 
 
za                             8 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      1 
 
 

P u n k t 5 
 

Interpelacje radnych. 
 

Radni nie złożyli interpelacji. 
 

 
P u n k t 6 

 
Wnioski, zapytania i informacje. 

 
Radny 
Rafał Fogiel 
Zapytał, czy jesteśmy w stanie skierować prośbę do Pana burmistrza, aby projekty 
uchwał i wszystkie inne dokumenty były dostarczane radnym wcześniej, a nie 
dzień przed sesją lub komisją. Powiedział, że dokumenty dostarczane są zbyt 
późno. 
 
Mieszkaniec Sulejowa 
Piotr Pązik 

Wyraził opinię w sprawie uchwały o upoważnieniu Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Sulejowie do reprezentowania Rady Miejskiej w Sulejowie przed 
Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Łodzi. Stwierdził, że jest 
zaniepokojony tą decyzją, ponieważ pogłębi to jeszcze bardziej konflikt radnych 
i burmistrza. Nie jest usatysfakcjonowany taką decyzją. Panowie radni nie 
obniżyli sobie diet, a w dalszym ciągu dążą do obniżenia pensji burmistrzowi. 
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Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
 Odpowiedział, że 11 grudnia 2015 r. wpłynęła do Rady decyzja od Wojewody 
Łódzkiego, w której to Wojewoda informuje, iż rozstrzygnięcie nadzorcze             
w terminie do 30 dni może zostać zaskarżone do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w  Łodzi za pośrednictwem Wojewody Łódzkiego.  
Radni nie działają  w złej wierze, wypełniają obowiązki wynikające z przepisów.  
O dalszym losie tej uchwały zadecyduje Wojewódzki Sąd Administracyjny           
w Łodzi. Jeżeli uchwała została podjęta wbrew przepisom i z nadużyciem prawa to 
Wojewódzki Sąd Administracyjny podtrzyma rozstrzygnięcie nadzorcze w mocy,  
a jeżeli stwierdzi, że Wojewoda podjął niesłuszną decyzję, bo to był pierwszy dzień 
urzędowania nowego Wojewody (09 grudnia 2015 r.) i w pierwszym dniu swojego 
urzędowania podjął taką decyzję, mamy prawo sądzić, że mógł nieświadomie 
zostać wprowadzony w błąd w stosunku do powyższych informacji. Zdziwił nas 
fakt, że  w ostatnim dniu, gdzie ta uchwała nabrałaby mocy prawnej, więc rada ma 
prawo ją zaskarżyć. Współpraca z burmistrzem będzie się układała, ta uchwała        
o niczym nie świadczy, nie  jesteśmy wrogo nastawieni wręcz przeciwnie. 
Najważniejszy jest dla nas projekt uchwały budżetowej. 
 
 
Przewodniczący Rady Pan Adam Stobiecki powitał skarbnika Pana Czesława 
Pacana i podinspektora referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pana 
Jarosława Millera, którzy przybyli na obrady sesji. 
 
Podinspektor 
Jarosław Miller 
Odpowiedział na zadane przez radnego Sebastiana Gaika pytanie. W związku         
z zamontowaniem nowych lamp oraz planowanym przejęciem oświetlenia wzdłuż 
drogi krajowej przez GDDKiA trwają negocjacje (ile to będzie kosztować) z MZK 
w Sulejowie w sprawie aneksowania umowy na bieżącą konserwację i naprawę 
oświetlenia ulicznego na terenie Miasta i Gminy Sulejów. 
 
Radny 
Mirosław Włóka 
Zapytał, czy oświetlenie na drodze wojewódzkiej 742 jest przekazane pod zarząd 
gminy. Do kogo trzeba zgłosić, gdy nie świeci lampa na tej drodze. 
 
Podinspektor 
Jarosław Miller 
Odpowiedział, że oświetlenie nie jest jeszcze przekazane. Jest w zarządzie dróg 
wojewódzkich, ale do urzędu można zgłosić, że nie świeci lampa i wskazać 
lokalizację. 



 6 

 
Kierownik  
Ilona Zawisza 
Odpowiedziała na pytanie zadane przez radnego Rafała Fogla. 
Przeznaczono do użyczenia nieruchomość lokalową – 1 pomieszczenie biurowe  
o powierzchni 24,75 m2 w budynku komunalnym położonym w Sulejowie przy    
ul. Górnej 15 - Stowarzyszeniu „Sulejów dla Pokoleń”. 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
Wnosi o odpowiedź na piśmie za jaką kwotę zostało wydzierżawione  
pomieszczenie przy ul. Górnej 15 w Sulejowie. 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
Stwierdził, że budżet jest najważniejszy, ale ustalenia jakie były podejmowane na 
spotkaniu z burmistrzem są wiążące. Każdy radny wybrał jedną inwestycję.              
Poprosił skarbnika Czesława Pacana, żeby te inwestycje były ujęte, wpisane                 
w budżet, aby mógł przedstawić je na zebraniach z mieszkańcami.  
 
Skarbnik 
Czesław Pacan 
Odpowiedział, iż dostał wykaz zadań od burmistrza , które ma wprowadzić. 
Dokumenty na komisje musi skorygować i dostarczy przed komisją. 
 
Przewodniczący Rady poinformował o XVII Spartakiadzie Władz Samorządowych 
Powiatu Piotrkowskiego (gra w kręgle) i zapisywaniu się chętnych do wzięcia 
udziału. 
 
Sołtys 
Bogusław Olczyk 
Stwierdził, że młodzi radni powinni brać udział w każdych zawodach 
(spartakiadzie). Wyraził niezadowolenie, że nie ma na sesji radnego z jego okręgu 
Pana Michała Gaczkowskiego. 
 

P u n k t 7 
 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski 
 
- Odpowiedź w sprawie kwoty za jaką zastało wydzierżawione pomieszczenie przy 
ul. Górnej w Sulejowie zostanie udzielona  na piśmie. 
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P u n k t 8 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
porządek obrad został zrealizowany. 
Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie          
obrad „zamykam XIX sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 11 stycznia 
2016 r. 
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